



ISSN 1000-2286
CN 36-1028/S
CODEN JNXUEV

全 国 中 文 核 心 期 刊
中 国 科 技 核 心 期 刊
中国科学引文数据库 (CSCD) 核心库来源期刊

江西农业大学学报

ACTA AGRICULTURAE
UNIVERSITATIS JIANGXIENSIS

2020

12月 第42卷 第6期
December Vol.42 No.6
(卷 终)



江 西 农 业 大 学 主 办
科 学 出 版 社
Science Press 出版

中国 南昌
Nanchang China

目 次

· 植保科学 ·

- 氮肥运筹对江西省双季稻主要病虫害发生及产量的影响 吴天琦, 李保同, 刘浪, 等 (1087)
- 解除萤蔺种子休眠方法研究 刘亚光, 张苏新, 唐兴佳, 等 (1099)
- 蔬菜根结线虫生防放线菌 LY4 的筛选及其鉴定 张琦, 申帅, 胡先奇 (1107)
- 西瓜枯萎病生防细菌 YZU-S8 的筛选及其防病促生作用的研究 郑通文, 蔡民政, 刘璐, 等 (1116)

· 作物科学 ·

- 水稻钵苗移栽直立度试验研究 蔡翰, 蔡金平, 刘木华, 等 (1124)
- 高光谱估测稻叶 SPAD 值预处理方法与模型比较 严志雁, 王芳东, 郭熙, 等 (1130)
- 基于主成分分析的芝麻品质综合评价 严圭, 李辉婕, 华之梦, 等 (1139)

· 园艺科学 ·

- 化肥减施对日光温室黄瓜生长和土壤肥力的影响 郑昕雨, 赵昌博, 智中正, 等 (1151)
- 休眠期石蒜鳞茎 NSC 分布格局 蔡军火, 魏绪英, 陈慧婷, 等 (1159)

· 林业科学 ·

- 不同氮浓度对油茶幼苗光合特性的影响 李凤娇, 邹小红, 李科, 等 (1167)
- 基于小班调查数据的赣南天然栲栳林多功能等级评价 李鹏, 孙科辉, 黄锦程, 等 (1176)

北京城市森林空气负离子与PM_{2.5}颗粒物交互效应研究陶雪莹,张伟宁,鲁绍伟,等(1184)

· 动物科学与动物医学 ·

乌骨鸡肠乳杆菌的分离鉴定及体外抑菌试验刘小兰,邓舜洲,康绍珠,等(1195)

饲料铜水平对黄鳝肝脏生化指标及肝脏、肠道组织结构的影响王颖,高森,姜文灏,等(1204)

冰温气调保鲜对鸡肉保鲜的影响茹志莹,陈芷雯,吴少福,等(1213)

凤尾草提取物抗腹泻的药理学研究南革瑶,王立琦,鲍光明,等(1222)

中草药饲料添加剂的抑菌研究及应用现状夏诗琪,王培玲,张丽,等(1231)

· 生物技术与农机工程 ·

独行菜抗逆相关转录因子LaDREB密码子偏性与进化分析周茜,陈芸,卢函,等(1237)

水稻机械直播同步悬摆式覆土装置设计与试验余佳佳,刘俊安,舒金贵,等(1250)

茶叶滚筒式摇青机结构优化设计及内部流场数值模拟研究杨君,阮承治,黄毅彪,等(1260)

基于混合变量选择的绿茶酚氨比近红外光谱检测方法黄俊仕,王冬欣,熊爱华,等(1270)

· 土壤环境与生态科学 ·

化肥配施土壤调理剂对酸化红壤性水稻土改良效果研究吴多基,姚冬辉,魏宗强,等(1277)

不同中国鹅掌楸种源对镉吸收分配特性研究孙小艳,辛在军,刘淑娟,等(1285)

南昌市中心城区住宅地价空间分布格局及其影响因素钟义鹏,赵小敏,郭熙,等(1292)

总目次(1305)

Contents

Effects of nitrogen fertilizer operation on occurrence of major diseases and insects in double cropping rice and its yield in Jiangxi Province	WU Tian-qí, LI Bao-tong, LIU Lang, et al(1087)
Studies on methods for dormancy-breaking of <i>Scirpus juncoides</i> Roxb. seeds	LIU Ya-guang, ZHANG Su-xin, TANG Xing-jia, et al(1099)
Screening and identification of biocontrol <i>Atinomyces</i> spp. LY4 against <i>Meloidogyne incognita</i>	ZHANG Qi, SHEN Shuai, HU Xian-qi(1107)
Screening of biocontrol bacterium YZU-S8 against <i>Fusarium oxysporum</i> f. sp. <i>niveum</i> and its effect on disease control and growth promotion	ZHENG Tong-wen, CAI Min-zheng, LIU Lu, et al(1116)
Experimental study on the upright degree of pot rice seedling transplanting	CAI Han, CAI Jin-ping, LIU Mu-hua, et al(1124)
Comparison of pre-processing methods and models for estimating SPAD of rice leaves by hyperspectrum	YAN Zhi-yan, WANG Fang-dong, GUO Xi, et al(1130)
Comprehensive evaluation of quality of sesame based on principal component analysis	YAN Gui, LI Hui-jie, HUA Zhi-meng, et al(1139)
Effect of reduced application of chemical fertilizers on cucumber growth and soil fertility in solar greenhouse	ZHENG Xin-yu, ZHAO Chang-bo, ZHI Zhong-zheng, et al(1151)
The distribution pattern of non-structured carbohydrate in dormancy bulbs of <i>Lycoris radiata</i>	CAI Jun-huo, WEI Xu-ying, CHEN Hui-ting, et al(1159)
Effects of different nitrogen concentrations on photosynthetic characteristics of <i>Camellia oleifera</i> seedlings	LI Feng-jiao, ZOU Xiao-hong, LI Ke, et al(1167)
The evaluation of multi-functional grades of natural <i>Castanopsis</i> forests in the South of Jiangxi based on subcompartment survey data	LI Peng, SUN Ke-hui, HUANG Jin-cheng, et al(1176)
Interaction between air negative ions and PM _{2.5} particles in Urban Forest of Beijing	TAO Xue-ying, ZHANG Wei-ning, LU Shao-wei, et al(1184)
Isolation and identification of lactobacillus from black-bone fowl and inhibitory tests in vitro	LIU Xiao-lan, DENG Shun-zhou, KANG Shao-zhu, et al(1195)
Effects of dietary copper level on the liver biochemical indexes, and intestinal and liver histological structure of swamp eel(<i>Monopterus albus</i>)	WANG Ying, LIU Yu, GAO Miao, et al(1204)
Effects of preservation by means of freezing temperature and air conditioning on chicken quality during storage	RU Zhi-ying, CHEN Zhi-wen, WU Shao-fu, et al(1213)
Pharmacological study on the anti-diarrhea effect of the extract of <i>Pteris multifida</i> Poir.	NAN Ping-yao, WANG Li-qi, BAO Guang-ming, et al(1222)
A study of bacteriostasis of Chinese herbal medicine feed additive and its application status	XIA Shi-qi, WANG Pei-ling, ZHANG Li, et al(1231)
Codon bias and evolution analysis of stree-resistant related transcription factor LaDREB in <i>Lepidium apetalum</i>	ZHOU Qian, CHEN Yun, LU Han, et al(1237)
Design and experiment of synchronous swing-type covering device for mechanical direct seeding of rice	YU Jia-jia, LIU Jun-an, Shu Jin-gui, et al(1250)
A study of structure optimization design and internal flow field numerical simulation of tea roller stirring machine	YANG Jun, RUAN Cheng-zhi, HUANG Yi-biao, et al(1260)
A hybrid variable selection strategy of near infrared spectroscopy for detection the ratio of tea polyphenols to amino acids in green tea infusion	HUANG Jun-shi, WANG Dong-xin, XIONG Ai-hua, et al(1270)
A study on the effect of chemical fertilizer combined with soil conditioner on acidified red paddy soil	WU Duo-ji, YAO Dong-hui, WEI Zong-qiang, et al(1277)
Characteristics of cadmium absorption and distribution in different provenances of <i>Liriodendron chinense</i>	SUN Xiao-yan, XIN Zai-jun, LIU Shu-juan, et al(1285)
Spatial distribution pattern of housing land price and its influencing factors in downtown of Nanchang City	ZHONG Yi-peng, ZHAO Xiao-min, GUO Xi, et al(1292)